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Datum: 29. 6. 2017

PFitomni 5lenov6:

Obec Rudnik (piedseda MAS Krkono§e lng.  Maloch)

Diakonie   (Hana  Liptakova)

Obec Strazn6 (Toma§ Gfegr)

Omluveni:

M6sto Vrchlabi (PhDr.  Michal Vavra)

YELLOW  POINT spol.  s  r.o.  (Mgr.Hynek DvoFak)

Nepiitomni:

Krkono§ska kozi farma s.r.o.  (Jan Franta)

Friesovy Boudy (lng.  Karel  Polivka)

Host6:

MAS Krkono§e Bc. Jana etvrte6kova

MAS  Krkono§e (Mgr.  Ota Cerny)

Program:

1) Informace o schvalovani Strategie

Bodyjednani Zn5ni

7/

�     oznamen]' piedsedy Rady p. Malocha pfitomn}'m 6]entim, Ze administrace

strategie MAS je nadrfzenym organem zastavena. Byl stanoven dal§i

termin jednini Rady na zari' popi. operativn€ die potieby. Z dtivodu

aktualnich informaci o neschvaleni strategic MAS byla Rada svolana

dh've. Pfedseda Rad.y v§ein ztieastnen}'rm podekova] za ph'tomnost a

piedal slovo p. Cememu.

�     p. Cem}'r upresnil. zjakeho ddvodu byla administrace strategic MAS

zastavena. Uvedl. Zejako v obdobny.ch pin'padech se ve Fichi   A objevil

popis, ktery se vice hodi do  Fiche 8.   Ve tieti'm kole `Jecn6ho

schvalovani neni mozno oprav, z tohoto dtivodu byla administrace

zasta\Jena. Pfitomnf €lenove Rady MAS odsouhlasili znovu podanf

strategie za techto podminek:

�     Dle navrhu p. Mare§e, je strategic piepraco\;ana v sou]adu s pozadavky

nadfizen€ho organu.  Dale bude doplnena a opravena take o dal§]'

skute6nosti, na kterfe upozomil p. Mares.

�     Prepracovanou strategjj j.e mozno znovu podat nejpozdeji do konce

€eivence /zajist]' Ota Cemy/

�     P. Cemy absolvoval nav§tevu \;yfazene MAS  Jestrebl' hory.   Ta podava]a

novou strategii k 28. 6. 2017 a  p. Cemy s nf konzultoval postupy pro

no`Je podani na§i strategic MAS Krkono§e.
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�     Vzhledem k tomu. Z,e administrace strategieje v sou6asne dobe ukonc`ena

a zamestnanci nastoupili do pracovniho pom€ru je potieba piehodnotit

pracovni smlouvy a d5lky pracovnich rivazkfi. P. eemy vypracoval tento

navrh:  po dohode s   E. Kova6iko\Jou bude ukoneen HPP k 30. 6. 2017 ve

zku§ebm' dobe a move bude vytvoiena DPP (nutno vypracovat

monitorovac[ zpra\;y k jiz realizovan}''m projektdm z piedchoziho

administrativniho obdobi).   Po schvaleni strategic se E.  Kovaefkova vrat]'

na HPP. Po dohode s J. C`tvrte€kovou bude mzdovy v}''m6r k pracovni

smlouve od  I. 7. 2017 snizen na  13400 Ke a p. €em€mu takt6Z sm'Zeni

mzdo\J5ho vy.meru mzdy na  18100 K6.

�     Rada se shodla na dal§i'm podani Zadosti o schvaleni' strategie MAS a

dale se shodla na nov6m na\Jrhu ohledne mzdovy'Jch v}'Jmerd a pracovnich

tivazkd zamestnancfl MAS  /zajisti Ota C`emy/

�     Jednohlasne odsouhlaseno.

Zapsala:          Jana ctvrte6kova

Kontroloval:    Mgr. Ota 6erny

Se zn€nim z5pisu souhlasi:

Ing.  Ale§  Maloch  ...
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